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ACTA NÚM. 101  
 
 

Assistents: 
Aguilera Ávila, José 
Ariño Carmona, Joaquín 
Branchadell Gallo, Albert 
Espunya Prat, Maria Carme 
Expósito Rico, Trinidad 
Farrés Vicén, Jaume 
Freixas Alàs, Margarita 
Gairín Sallán, Joaquín 
Gispert Pellicer, Carles  
Hernández Sánchez, Jordi 
Martín Gambín, Domènec 
Martí Nicolovius, Margarita (suplent) 
Matas Prats, Anna 
Montesinos Andrade, Juan 
Navarro Pastor, José Blas 
Palma Rosanes, Alba 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 27 d’octubre 
de 2017, es reuneixen a la sala de juntes del 
Rectorat i sota la presidència del vicerector 
d’Economia i de Campus, Carles Gispert 
Pellicer, els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
S’han excusat d’assistir a la reunió Joan Botella Corral, Eloi Guerrero Menéndez, Maite Martín 
Ibáñez i Ignasi Morgado Bernal. No hi assisteixen Xavier Cussó Segura, Daniel Martí Tubau ni 
Olga Paz Torres 
 
Hi assisteix, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia.  
 
Hi actua, com a secretària, Immaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia  
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus. 
3. Criteris bàsics per a l’elaboració dels pressupost de la UAB 2018. 
4. Informació de la modificació de la Normativa de compensació per despeses generals per a 

l’activitat de recerca. 
5. Aprovació de les modificacions de crèdit en data 10 d’octubre de 2017. 
6. Informació de les despeses pluriennals per a la contractació. 

6.1. La contractació conjunta de la Biblioteca Digital de Catalunya. 
6.2. Les obres d’ampliació del Servei d’Estabulari a la torre M1 (planta baixa de l’edifici M). 

7. Assumptes de tràmit. 
8. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Els membres de la Comissió aproven per assentiment l’acta de la sessió del dia 14 de setembre 
de 2017. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus 
 
El president dona la benvinguda als assistents, especialment a José Blas Navarro, que s’incorpora 
com a nou membre de la Comissió. 
 
Tot seguit, inicia la intervenció en què informa sobre els temes següents:  
 

 Convocatòria per a l’adquisició i renovació d’equipaments de laboratoris i altres espais docents 
especialitzats per a l’any 2017. El president recorda que la darrera sessió d’aquesta comissió 
va aprovar de forma condicional l’esmentada convocatòria i que, com a conseqüència dels 
errors detectats, es van refer els càlculs i es van actualitzar les dades, i afegeix que el resultat 
es va notificar als membres perquè si ho consideraven adient poguessin presentar 
al·legacions. El president informa que els degans de les facultats de Traducció i d’Interpretació 
i de Ciències de l’Educació van al·legar que no s’havia tingut en compte algunes dades que 
afectaven el resultat final. Un cop analitzat es va observar que calia estimar les al·legacions, 
però aquest fet implicaria reduir proporcionalment les assignacions a la resta de centres. Per 
tal d’evitar aquesta situació es va acordar no modificar les assignacions als centres i 
compensar la Facultat de Traducció i de Interpretació i la Facultat de Ciències de l’Educació, 
cosa que suposa ampliar l’import distribuït fins a 173.400 €. 
 
El president demana disculpes pels errors comesos i espera que, finalment, el tema s’hagi 
tancat satisfactòriament. 
 

 Tot seguit comenta l’estat de les converses amb la Direcció General d’Universitat (DGU). Diu 
que la situació política està afectant la gestió de la DGU, ja que ha comportat l’aturada del nou 
model de finançament de les universitats. Tot això està causant incertesa i preocupació perquè 
tampoc s’ha informat a les universitats pel que fa al finançament definitiu de l’exercici 2017. 
 
El president diu que el director i el secretari general d’Universitats han convocat la rectora i a 
ell mateix a una reunió pel proper dia 15 de novembre, però es desconeix si, atesa la situació, 
al final es podrà dur a terme. 
 
El vicerector recorda als assistents que la Generalitat havia comentat que una part de 
l’increment d’ingressos que s’havien obtingut per la recaptació de tributs es destinarien al 
finançament de les universitats, però en aquests moments també hi ha dubtes sobre aquesta 
qüestió. 
 
Per finalitzar aquest punt, informa que la Generalitat ha abonat a la UAB 7 milions d’euros 
corresponents a una part del deute històric del 2016. Aquets import es destinarà a pagar als 
proveïdors i a abonar l’increment salarial de l’1 %, el qual es durà a terme a la nòmina del mes 
de novembre. 
 

 Pel que fa a la intervenció dels comptes per part de l’Agència Estatal d’Administració Tributària 
(AEAT), diu que  implica que cada cop que es fa un pagament cal remetre-li una declaració  la 
qual certifica que no està destinat a finançar cap activitat il·legal, la validació per part de 
l’AEAT triga aproximadament un parell de  dies.  
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 Per finalitzar, el president informa que entre els dies 23 i 31 d’octubre se celebrarà la Setmana 
de la Mobilitat Sostenible i Segura, durant la qual està previst que es desenvolupin activitats al 
campus, i anima els presents a consultar el calendari i a participar-hi. 

 
A continuació s’obre un torn de paraula en el qual els assistents comenten el següent: 
 

 Es demana que s’ampliï la informació sobre l’origen del pagament dels 7 milions que ha fet la 
Generalitat. 

 Es comenta que els treballadors de la Generalitat de Catalunya ja fa mesos que han cobrat 
l’increment de l’1 % salarial. 

 Es pregunta si hi ha alguna previsió o si s’ha fet alguna anàlisi de com pot afectar la 
intervenció dels comptes de la UAB. 

 
El president respon dient que, efectivament, els treballadors de la Generalitat van cobrar durant el 
mes de juliol l’increment salarial, però el problema és que aquesta encara no ha fet la 
transferència a les universitats perquè puguin afrontar-lo. Pel que fa a l’origen dels 7 milions, 
explica que prové de quantitats pendents de pagament pels conceptes de PIU 2016, de 
finançament del programa Serra Húnter, d’una part de fons FEDER, etc., i que majoritàriament són 
deutes de l’exercici 2016.  
 
En relació amb la intervenció dels comptes, el gerent informa que afecta les renovacions de les 
pòlisses de crèdit i la contractació, però no afecta el finançament corrent de la Universitat. 
 
 
3. Criteris bàsics per a l’elaboració dels pressupost de la UAB  2018 
 
El president comença la intervenció dient que el document que es presenta cal que sigui aprovat 
per tots els òrgans de govern de la UAB i que és un estadi previ a l’aprovació del pressupost. 
 
El criteris bàsics tenen per finalitat indicar quins seran els principis que orientaran l’elaboració del 
pressupost de l’exercici de 2018: incertesa política, estabilitat pressupostària i gestió responsable 
dels recursos públics, de manera que tot plegat permeti oferir un servei de màxima qualitat i  
excel·lència. 
 
El canvi més notable és l’increment de l’import del capítol I, que es quantifica en aproximadament 
4 milions d’euros, els quals provenen, entre d’altres, de l’increment de l’1 % salarial, el 
reconeixement dels trams al professorat interí que passa a permanent, de l’execució de les 
sentències del Tribunal Suprem en matèria de plus campus i de la millora complementària de la 
Seguretat Social. 
 
Així mateix, es preveu continuar l’estabilització del professorat agregat i la promoció de 
professorat a càtedres, així com la convocatòria de noves places de lector. Pel que fa al PAS, 
s’avançarà en l’estabilització de personal interí i del personal del capítol VI, la qual cosa implicarà 
un increment de la despesa al capítol I. 
 
En el capítol d’ingressos es preveu una estabilitat en els ingressos per matrícules i pel cànon de 
formació continuada, així com un increment en l’import del cànon de recerca i en les aportacions 
de la Generalitat. D’altra banda, el canvi de proveïdor de la targeta universitària suposa un 
reducció en els ingressos per un import de 0,5 milions d’euros. 
 
Per acabar el tema dels ingressos, informa que s’han iniciat negociacions amb la Generalitat i 
Applus+ perquè es compensi la UAB per l’espai que ocupa l’esmentada entitat al campus. Les 
negociacions estan aturades atès el canvi de titularitat en la Secretaria General d’Universitats. Per 
aquest motiu es proposa una previsió de l’ingrés per aquest concepte, però inferior al del 2017. 
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En el capítol de despeses, a més del que ja s’ha comentat en matèria de capítol I, diu que es 
mantindrà l’aportació pressupostària per a les despeses de funcionament descentralitzades i que 
es preveu un increment pel que fa al contractes de serveis, manteniment i consums. 
 
En relació amb el Pla d’inversions universitàries (PIU), finançat per la DGU, es preveu mantenir el 
mateix nivell de l’exercici 2017. 
 
Acabada la intervenció s’obre un torn de debat en el qual els assistents  comenten el següent: 
 

 Es pregunta quin serà el criteri de distribució de les despeses de funcionament 
descentralitzades. 

 Se sol·licita informació pel que fa als efectes que pot produir la situació política en les 
matrícules d’estudiants estrangers. 

 Es demana si es preveu canviar el percentatge del cànon per formació continuada. 

 Es sol·licita que el concepte de premi de jubilació se substitueixi pel recollit a la sentència del 
Tribunal Suprem. 

 Es pregunta si l’actual situació pot implicar un increment en el tipus d’interès financer i si s’ha 
quantificat el cost que suposarà el pagament del trams als interins que passen a permanents. 

 
El president respon dient que el repartiment de les despeses de funcionament descentralitzat es 
durà a terme aplicant el mateix criteri d’aquest any fins que no s’aprovi el nou model. També diu 
que hi ha preocupació a l’Equip de Govern sobre com pot afectar la situació política a les 
matriculacions d’estudiants estrangers en estudis de màster i doctorat, però encara no es disposa 
de dades.  
 
Continua exposant que, pel que fa al cànon per formació continuada, l’Equip de Govern vol fer un 
estudi global i reconeix que cal donar-li un impuls. En relació amb el cost dels trams comenta que 
es pressupostarà la despesa, però es demanarà el rescabalament a la Generalitat. Per últim, diu 
que l’efecte sobre els tipus d’interès es preveu que sigui limitat. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 

 
PRIMER. Informar favorablement sobre els “Criteris bàsics per a l’elaboració del 

Pressupost de la UAB per a l’any 2018”, que s’annexa. 

SEGON. Elevar al Consell de Govern i al Consell Social l’acord anterior per tal que 

exerceixin les seves competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia i Campus l’execució i el seguiment 

d’aquests acords. 

 

4. Informació de la modificació de la Normativa de compensació per despeses generals per 
a l’activitat de recerca 
 
El vicerector de Recerca i de Transferència, Armand Sánchez, presenta el punt i comença la 
intervenció dient que la proposta que es presenta forma part d’un conjunt d’actuacions per 
incentivar l’acció de recerca en projectes finançats per l’European Reserch Center (ERC). Es 
tracta de projectes molt competitius, que són un indicador de prestigi de les universitats. 
 
Per tot això s’estan duent a terme accions que, d’una banda, tendeixin a captar talent i, de d’altra, 
serveixin per a mantenir investigadors joves que participen en aquests projectes. Una d’aquestes 
accions és, precisament, la modificació del retorn del percentatge del cànon de recerca, del 9 % al 
12 %. L’augment del 3 % permetrà incentivar-los perquè es quedin a la UAB. 
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Finalitzada a la intervenció s’obre un torn de paraules, en el qual es pregunta sobre el cost de la 
reforma. El vicerector Sánchez estima que es tracta d’uns 45.000 €. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 
 
PRIMER. Informar favorablement sobre la proposta de modificació de la normativa en 

matèria d’igualació del percentatge i del retorn del cànon i de l’overhead, segons el 

document que s’annexa 

SEGON. Elevar la proposta a la Comissió d’Investigació perquè exerceixi les seves 

competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 

d’aquests acords. 

 
 
5. Aprovació de les modificacions de crèdit en data 10 d’octubre de 2017. 
 
El president dona la paraula a Mireia Cendrós perquè presenti les modificacions de crèdit en data 
de 10 d’octubre de 2017, que consisteixen en transferències de pressupost entre diversos capítols 
d’operacions corrents.  
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  

 
Primer. Aprovar les modificacions de crèdit en data 10 d’octubre de 2017 que s’annexen. 

Segon. Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia que executin aquest acord i en 

facin el seguiment. 

 
 
 
6. Informació de les despeses pluriennals per a la contractació de:  
 

6.1 La contractació conjunta de la Biblioteca Digital de Catalunya 
 
El gerent, Jaume Tintoré, presenta el punt dient que es tracta d’una contractació conjunta a través 
del CSUC, la qual representarà un estalvi important. Continua comentant que s’està treballant per 
aconseguir encara millors preus intentant que la base se càlcul sigui en funció de l’ús. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  

PRIMER. Informar favorablement sobre l’existència de crèdit suficient per atendre la 
despesa pluriennal derivada de la contractació conjunta de la Biblioteca Digital de 
Catalunya, segons el document que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquests acords al Consell de Govern perquè exerceixi les seves 
competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins de l’Equip de Govern i 
la Gerència l’execució i el seguiment d’aquests acords. 

QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia per tal que porti a terme les 
mesures necessàries per a fer-los efectius. 
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6.2 Les obres d’ampliació del Servei d’Estabulari a la torre M1 (planta baixa de l’edifici M) 
 
El gerent, Jaume Tintoré, presenta el punt i informa que es tracta d’una licitació d’obra per 
construir l’estabulari a la torre M1, la qual està cofinançada amb fons FEDER. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  

PRIMER. Aprovar la proposta de despeses pluriennals per a la contractació número 33/2017 

d’obres d’ampliació del Servei d’Estabulari a la torre M1 (planta baixa de l’edifici M), segons 

el document que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’Equip de Govern i la 
Gerència l’execució i el seguiment d’aquests acords.  

 
 
 
 
A les 11.17 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


